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De volgende mensen vormden in 2024 het AB:  

voorzitter: Jeannet Hommel (tot 16 april 2024) en Thomas Oosterkamp (vanaf 16 april 2024) 

1e secretaris: Henk v.d. Boomgaard 

penningmeester: Peter Post 

vicevoorzitter: Thomas Oosterkamp (tot 16 april 2024) en Shenaaz Mohamed (vanaf 16 april 2024) 

2e secretaris: Gerda v. Heck (tot 16 april 2024) 

Namens sectie AE: Adelbert Ballast 

Namens sectie BE: Mark van Kruijsbergen 

Namens sectie vmbo: Peter v.d. Minkelis (tot 1 september 2024) en Johan v.d. Leeden (vanaf 1 

september 2024) 

Namens sectie mbo: Henk-Paul Hegeman (tot 16 april 2024) en Raymon Bot (vanaf 16 april 2024) 

Namens sectie vakdidactiek: Theo Roos 

In dit jaar kwam het AB acht keer bijeen. Sommige bijeenkomsten vonden fysiek plaats en andere 

digitaal. Dit bevalt goed: beperking reistijd en -kosten enerzijds en anderzijds is er behoefte aan 

sociale contacten tussen bestuursleden.  

In dit verslagjaar vond twee keer een  Algemene Ledenvergadering (ALV 43 en 43a) plaats, nl. op 

15 maart en 16 april. Omdat de statuten van Vecon gewijzigd dienden te worden, vond op 15 

maart tijdens de jaarlijkse studiedag een korte Algemene Ledenvergadering (ALV) plaats. Deze ALV 

ging hiermee akkoord en aan de notaris zijn deze gewijzigde statuten aangeboden. Op de 

vergadering van 16 april kwamen de jaarstukken 2023 ter sprake en traden enkele bestuursleden 

af, waaronder Jeannet Hommel en Gerda van Heck. In 2024 is met een receptie afscheid genomen 

van deze lang in het bestuur van Vecon zittende personen. 

Belangrijke vergaderonderwerpen 

Enkele belangrijke vergaderonderwerpen waren tijdens dit verslagjaar: 

1) De vergoedingen voor InProjects 

InProjects verricht in opdracht voor de Vecon werkzaamheden. Het gaat onder meer om het 

werven van adverteerders in TEO en het benaderen van organisaties voor het bemensen van een 

stand tijdens de jaarlijkse studiedag. Het bestuur heeft een verslag van deze werkzaamheden 

besproken. Op basis daarvan is een besluit genomen tegen welke tarieven InProjects het verrichte 

werk mag factureren. 

2) Het project curriculum 

In het verslagjaar is op diverse momenten de voortgang van dit project besproken. Vecon was 

actief in het bespreken van adviesaanvragen voor het vaststellen van nieuwe kerndoelen in de 
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onderbouw van het VO en het PO. Halverwege dit jaar werd voor de nieuwe kerndoelen mens- & 

maatschappijvakken voor het laatst feedback opgevraagd bij een aantal betrokken leden. Deze is 

besproken en via de advieskring uiteindelijk bij de opstellers van de nieuwe kerndoelen terecht 

gekomen. Een groot punt van zorg was en is nog steeds de plek van financiële educatie. Die komt 

niet bij burgerschap aan de orde. Tegelijk kan worden gezien dat er te weinig aandacht bestaat 

voor bedrijfseconomie in de onderbouw van het vo. 

In het najaar is de voorbereiding begonnen voor de vakvernieuwing in de bovenbouw vmbo, havo 

en vwo. Het gaat om het werken aan nieuwe eindtermen van de mens- & maatschappijvakken. 

Hiervoor is een vakvernieuwingscommissie (vvc) opgericht, waarin 12 mensen specifiek voor de 

vakken economie en bedrijfseconomie zijn aangesteld. Voor de vvc is een advieskring gevormd, 

waarin twee mensen vanuit de Vecon op adviesvragen in drie rondes reageren. Voor de beide 

economische vakken is een vakkamer ingesteld, waarin naast de twee Vecon-adviseurs Our New 

Economy en de Hogescholen zijn vertegenwoordigd. De secretaris van Vecon is ook secretaris van 

de vakkamer. Hij heeft onder meer tot taak om in elke adviesronde alle feedback in één document 

te verwoorden en tot een frequente afstemming te komen met de andere secretarissen van de 

mens- & maatschappijvakken. Tenslotte is in de loop van het jaar een groep mensen gevormd, die 

voor de twee vakken, de drie schoolniveaus en de zeven eindexamens op de adviesvragen de 

Vecon adviseurs van feedback zullen voorzien. Deze groep bestaat uit vmbo-docenten, docenten 

bedrijfseconomie en docenten economie havo/vwo. Na de Vecon-studiedag van 2024 gaven een 

aantal van hen zich op om feedback te gaan geven. In de loop van dit jaar hebben zich nog meer 

mensen aangemeld.  

3) De vaksectie vakdidactiek 

Het bestuur heeft een plan van de nieuwe sectie vakdidactiek besproken en goedgekeurd.  
Vakdidactiek is een combinatie tussen vakkennis, didactiek en praktijk. Bij vakdidactiek wordt de algemene 

didactiek vertaald naar een specifiek vak. Verwacht wordt dat in 2025 deze sectie versterking zal 

krijgen. 

Voornemens van de sectie zijn zo al: 
a) Inventarisatie van de wensen van betrokken partijen, gesprekken met vakdidactici (eerste- 

en tweedegraads) en gesprekken met andere Vecon-secties.  

b) Ontsluiten kennis o.a. bundelen vakdidactische artikelen TEO. In elke TEO een 

vakdidactische bijdrage opnemen. 

c) Aanspreekpunt voor externe partijen die vakdidactische activiteiten, al dan niet i.s.m. 

Vecon organiseren. 

4) De huisstijl van Vecon 

Vecon krijgt een nieuwe huisstijl. Het bestuur besloot om in bedrijfskleding, visitekaartjes, e.d. te 

investeren en in 2025 zullen ook de banners vernieuwd worden. In samenwerking met studenten 

die een grafische opleiding volgen op ROC A12 is de huisstijl vernieuwd. De huisstijl heeft een 

modernere uitstraling gegeven en zal vanaf de studiedag van 14 maart 2025 gebruikt worden. 

5) De International Economics Olympiad (IEO) 

Twee bestuursleden bezochten de in Griekenland gehouden IEO. Hieraan nemen leerlingen deel 
uit met name Oost-Europese landen, die in enkele ronden vragen over (bedrijfs)economie 
beantwoorden met Engels als voertaal. Het Economics Literature Institute (ELI) in Praag 
organiseert de IEO, waar na nationale rondes de beste leerlingen aan de IEO deelnemen. Door de 
positieve gesprekken en ervaringen heeft het bestuur besloten de Nederlandse organisatie ervan 
te gaan opzetten. Hiertoe is ook een met de ELI opgesteld Memorandum of Understanding 
opgesteld. Dit heeft in november 2024 geleid tot het houden van een schoolronde, waar 50 
scholen met iets minder dan 2.000 leerlingen aan hebben meegedaan. De beste leerlingen hieruit 
zullen op 4 april 2025 aan een nationale finale deelnemen, waarvan de besten naar de IEO in 
augustus/september 2025 zullen gaan. 
 



Tenslotte waren enkele andere vergaderonderwerpen: 
 

6) De week van het economie onderwijs 

7) Examenbesprekingen 

8) De jaarlijkse studiedag van Vecon. 

 

Vecon bestaat uit een kleine groep actieve vrijwilligers. Het wordt steeds moeilijker nieuwe, 

actieve vrijwilligers te krijgen. 

 
Soest, 13 maart 2025 

Henk v.d. Boomgaard, 

secretaris 

 


